
Matovičova sestra, ktorá má 1000 krát viac
rozumu ako jej brat, hovorí o manipulácii
vlády v otázke vakcíny proti Covidu-19. „Ako
môžete robiť vyvrheľov z ľudí, ktorí sa boja
zaočkovať neoverenou vakcínou, a viniť ich,
že chcú slobodne šíriť vírus?!“
- CZ24 News | 27. listopadu 2020

SLOVENSKO: Sestra premiéra Igora Matoviča Zuzana Belicová ktorá už viackrát na
sociálnej sieti skritizovala súčasnú vládu, sa tento týždeň vyjadrila aj ku prvotným úvahám
o tom, ako by malo v Európskej únii vyzerať očkovanie proti koronavírusu.

Podľa jej názoru tvrdiť o ľuďoch, že tí, ktorí sa boja dať zaočkovať neoverenou vakcínou, lebo
majú strach z nežiaducich účinkov vakcíny, že tak robia preto, lebo chcú mať slobodu šíriť
vírus, je hrubá manipulácia z úst vládnych predstaviteľov a ďalšie nepochopenie pocitov ľudí.

„Takisto je cez čiaru tu dopredu z takýchto ľudí robiť vyvrheľov, už popredu z nich robiť
dobrovoľných a vedomých šíriteľov vírusu,“ skonštatovala Belicová.

Sestra premiéra tak reagovala na jeho nedávne vyjadrenie, keď na otázku novinárov, či budú nejaké
opatrenia voči občanom na Slovensku, ktorí sa nedajú zaočkovať vakcínou proti Covid-19, Matovič
uviedol:

„Tí, čo sa nezaočkujú, tak budú nosiť naďalej rúška. Prečo by mali tí, čo sa
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zaočkujú, doplácať na tých, ktorí sa nezaočkujú. To zásah do slobody určite nie je, je to
objektívne ochranné opatrenie voči tým, ktorí si povedia, že oni majú slobodu šíriť vírus,“

Pritom ľudia, ktorí majú rešpekt pred novou očkovacou látkou sú podľa Matovičovej sestry možno
práve tí, ktorí sa od začiatku najviac chránia a majú z vírusu aj z vakcinácie len prirodzený strach.

„Nepáči sa mi, keď už dopredu sa tu vytvárajú skupiny ľudí, na ktorých sa tu bude zase len ukazovať
prstom, že to oni sú na vine,“ dodala s tým, že tento jej príspevok nijako vakcináciu nepodporuje, ani
nehovorí nič proti nej.

Matovič naznačil, že očkovanie môže byť dobrvoľne-nasilu

V nedeľnej diskusii v televízii TA3 uviedol, že nevie povedať, či bude očkovanie povinné. Dodal, že
zrejme budú mať ľudia na výber, nezaočkovaní budú mať napríklad ťažšie cestovanie.

„Od začiatku aj minister zdravotníctva aj ja tlačíme názor, aby to očkovanie bolo dobrovoľné, len
hovorím, že tam sa môžeme dostať do takej pasce, že ak to dopadne, že by napokon bolo
zaočkovaných len 30 percent ľudí, lebo tí druhí si povedia, že však teda netreba… tak my tu budeme
mať s problém s covidom ešte, dva, tri, štyri, päť rokov.“

Matovič uviedol, že sa musí nájsť taký systém, aby ľudia, ktorí sú zodpovední nedoplácali na
nezodpovedných.

„Dúfam, že Európa na to nájde odpoveď. Čo som predbežne počul, tak také hlasy sú, že európske
krajiny hovoria, že oni neumožnia cestovať do ich krajín ľuďom, ktorí nebudú zaočkovaní.“

Povedal, že očkovať sa bude podľa toho, „aké noty dáva Európska únia“. „V prvom rade budeme
testovať zdravotníckych pracovníkov a potom ľudí, ktorí sú najviac ohrození, to znamená – ľudí nad
65 rokov. Postupne ako nám bude pribúdať vakcína, tak stále tých menej a menej rizikových.“

Klus zašiel ešte ďalej

Štátny tajomník na ministerstve zahraničných vecí Martin Klus zo SaS v stredu potvrdil, že európske
štáty uvažujú o elektronických anonymných potvrdeniach pre tých, ktorí prekonali ochorenie alebo
sa dajú zaočkovať proti COVID-19. Podotkol, že u niektorých krajín by to mohlo predstavovať
vstupenku na cestovanie.

Klus priblížil, že sa uvažuje o QR kóde, teda dvojrozmernom čiarovom kóde, vďaka ktorému policajt
na hraničnom priechode zistí, či má daná osoba za sebou vakcínu či prekonanú chorobu. Zároveň
dodáva, že ide o jednu z alternatív, o ktorej plánujú diskutovať na európskej úrovni a prípadne aj na
pôde Svetovej zdravotníckej organizácii (WHO). Idea vychádza z existujúcich očkovacích preukazov,
ktoré sa využívajú pri cestovaní v Afrike či v Ázii. Vysvetlil, že momentálne je to v rámci úvah, avšak
začiatkom budúceho roka by sa to mohlo dostať ďalej.

„Ak sa táto myšlienka uchytí, som presvedčený o tom, že najmä tí digitálni lídri v Európe by sa toho
mohli zhostiť veľmi rýchlo. Tá šanca, že by to mohlo fungovať už v priebehu budúceho roka, keď budú
prví občania zaočkovaní je pomerne vysoká,“ povedal.


